
 

 
 

 

 

NACIONALNO VIJEĆE ZA RAZVOJ LJUDSKIH 

POTENCIJALA 

 

 

OZNAKA: NVRLJP-00014-18-0018 

 

Zagreb,  20. rujna 2018. godine 

 

ZAPISNIK 

s 27. sjednice Nacionalnog vijeća za razvoj ljudskih potencijala 

održane 5. srpnja 2018. godine u prostorijama visokog učilišta EFFECTUS 

s početkom u 13.00 sati 

 

Sjednici su prisustvovali sljedeći članovi Nacionalnog vijeća: Ružica Beljo Lučić, Mirela 

Lekić, Jasminka Martinović, Duško Pavletić, Mirjana Zećirević, Anica Milićević Pezelj, Ivan 

Šutalo, Berislav Božanović, Ninoslav Šćukanec, Žarko Bošnjak, Ivan Šutalo, Emita Blagdan, 

Mira Lenardić, Božo Pavičin, Ivana Čuković-Bagić, Hrvoje Josip Balen, Danijela Žagar 

Članovi Nacionalnog vijeća koji su se ispričali zbog izostanka sa sjednice: Ana Tecilazić 

Goršić, Mirjana Šlat, Radomir Delić, Irena Bačelić 

Osim članova Nacionalnog vijeća sjednici su prisustvovali: Martina Turković (MZO), 

Josipa Češnovar (MZO), Petra Palej (MZO), Dubravka Prelec (HGK) 

 

Članove NVRLJP-a pozdravila je dekanica visokog učilišta EFFECTUS, Jelena Uzelac, dipl. 

iur. te im poželjela uspješan rad. Predsjednica NVRLJP-a, prof. dr. sc. Ružica Beljo Lučić 

pozdravila je prisutne i novu članicu NVRLJP-a prof. dr. sc. Ivanu Čuković-Bagić, 

prorektoricu Sveučilišta u Zagrebu, te zahvalila dr. sc. Miri Lenardić na organizaciji sjednice. 

 

 

Dnevni red: 
 

 

1. Usvajanje dnevnog reda 27. sjednice  

 

2. Usvajanje zapisnika s 26. sjednice  

 

3. Usvajanje Zapisnika o elektroničkom glasovanju o usvajanju mišljenja o prijedlozima 

osnivača osnovnoškolskih ustanova za potrebe izrade Prijedloga Izmjene i dopune 

Odluke o Mreži škola 

 

4. Usvajanje Zapisnika o elektroničkom glasovanju o davanju mišljenja NVRLJP-a na 

Nacrt prijedloga Odluke o osnivanju Nacionalnog inovacijskog vijeća 

 

5. Obavijesti 



 

 
 

 

6. Konačni prijedlog Preporuka za primjenu HKO-a u kurikularnoj reformi i razvoju 

strukovnog obrazovanja 

 

7. Organizacija okruglog stola s predstavnicima tržišta rada 

 

8. Organizacija godišnje konferencije NVRLJP-a za 2018. godinu 

 

9. Razno  

 

Ad 1.  

Jednoglasno je potvrđen dnevni red.  

 

Ad 2. 

Anica Milićević Pezelj upozorila je da u zapisniku s 26. sjednice NVRLJP-a treba ispraviti 

formulaciju u točki 4., a vezanu uz članove NVRLJP-a koji su se izjasnili s „nisam 

suglasan/a“ na provedenom elektroničkom glasovanju. Zapisnik je uz navedenu izmjenu 

jednoglasno usvojen.  

 

Ad 3.  

Jednoglasno je usvojen Zapisnik o elektroničkom glasovanju članova Nacionalnog vijeća za 

razvoj ljudskih potencijala koje se provodilo od 18. do 22. svibnja 2018. godine o usvajanju 

mišljenja NVRLJP-a o prijedlozima osnivača osnovnoškolskih ustanova, a vezano uz izradu 

Prijedloga Izmjene i dopune Odluke o Mreži osnovnih i srednjih škola, učeničkih domova i 

programa. Izjasnilo se 13 članova NVRLJP-a te su svi bili suglasni. Mišljenje je proslijeđeno 

nadležnoj upravi MZO-a. 

 

Ad 4.  

Jednoglasno je usvojen Zapisnik o elektroničkom glasovanju o davanju mišljenja NVRLJP-a 

na Nacrt prijedloga Odluke o osnivanju Nacionalnog inovacijskog vijeća koje se provodilo od 

15. do 18. lipnja 2018. godine. Glasovalo je 17 članova NVRLJP-a, 15 ih je bilo suglasno, 

dok su Ninoslav Šćukanec i Anica Milićević Pezelj glasovali protiv, a njihovi su prijedlozi 

uvršteni u dopis poslan Ministarstvu regionalnog razvoja i fondova Europske unije.  

 

Ad 5. 

Predsjednica NVRLJP-a izvijestila je članove o aktivnostima Odjela za HKO provedenim od 

17. svibnja: 

 u svibnju su provedene tri konstituirajuće sjednice za tri novoimenovana sektorska 

vijeća – Filologija; Povijest, znanost o umjetnosti, arheologija, etnologija i 

antropologija; Pravo, politologija, sociologija, državna uprava i javni poslovi  

 dorađena tri standarda zanimanja poslana su na stručno vrednovanje u koje su 

uključena dva sektorska vijeća XVIII. Informacije i komunikacije i VII. 

Elektrotehnika i računarstvo 

 u tijeku je formalno vrednovanje i unapređenje zahtjeva za upis standarda zanimanja 

(predlagatelj ASOO) nakon formalnog vrednovanja Ministarstva rada i mirovinskog 

sustava – stručno vrednovanje očekuje se od rujna 2018. godine 

 ponovljena četiri javna poziva zbog neodazivanja kandidata u traženim svojstvima ili 

prijavljeni kandidati nisu udovoljili traženim kriterijima (npr. poslodavci u 

Sektorskom vijeću XXIV. Sigurnost i obrana, predstavnik gospodarskog sindikata u 

Sektorskom vijeću I. Poljoprivreda i veterina i sl.) 



 

 
 

 otvoren je Javni poziv za iskazivanje interesa za vanjske sektorske stručnjake radnih 

skupina sektorskih vijeća (objavljen 7. svibnja, a traje do 31. prosinca 2018.)  

 od 1. lipnja do danas provedeno je 18 sjednica sektorskih vijeća na kojima se radilo na 

unapređenju Nacionalne klasifikacije zanimanja 

 13. i 14. lipnja provedena je Uvodna radionica za nove članove sektorskih vijeća i za 

potencijalne vanjske sektorske stručnjake. 

 

Ivan Šutalo postavio je pitanje moraju li dorađeni standardi zanimanja ponovno ići na 

vrednovanje sektorskim vijećima. Predsjednica smatra da standardi moraju proći formalno 

vrednovanje sadašnjih sektorskih vijeća, a Josipa Češnovar iz Ministarstva znanosti i 

obrazovanja provjerit će može li se procedura vrednovanja ubrzati s obzirom da su standardi 

prošli vrednovanje od strane prijašnjih sektorskih vijeća.. Jasminka Martinović prenijela je 

obavijest kako je Ministarstvo rada i mirovinskog sustava provelo javni poziv za iskaz 

interesa s ciljem izrade standarda zanimanja s fokusom na zanimanja koja proizlaze iz 

srednjeg strukovnog obrazovanja i obrazovanja odraslih. 

 

Ad 6.  

Prof. dr. sc. Beljo Lučić prezentirala je ukratko prijedlog dopune Preporukama NVRLJP-a o 

primjeni HKO-a u kurikularnoj reformi i razvoju strukovnog obrazovanja koji je poslala gđa 

Irena Bačelić, a koji posebno razrađuje cjeloživotno profesionalno usmjeravanje i razvoj 

karijere u području strukovnog obrazovanja. Dogovoreno je da će se prijedlog uključiti kao 

jedna od preporuka u tekst dokumenta. Povela se rasprava oko problema u strukovnom 

obrazovanju oko kojih članovi NVRLJP-a nemaju konsenzualni stav. Zaključeno je da će se u 

dokument uključiti one preporuke oko kojih su suglasni svi članovi NVRLJP-a. Prof. dr. sc. 

Beljo Lučić pozvala je sve članove NVRLJP-a da do 15. kolovoza pošalju svoje prijedloge i 

komentare nakon čega će urediti dokument sukladno dobivenim doprinosima za unapređenje 

Preporuka te ga pripremiti za usvajanje na sljedećoj sjednici.  

 

Ad 7. 

Jasminka Martinović izvijestila je da se trenutno radi na izradi Nacionalne razvojne strategije 

Republike Hrvatske 2020.-2030. godine. Gđa Martinović predložila je da se tema za planirani 

okrugli stol s predstavnicima tržišta rada razradi u okviru Nacionalne razvojne strategije s 

naglaskom na područje obrazovanja i razvoja ljudskih potencijala, čime se bavi posebna 

tematska radna skupina u kojoj sudjeluju i neki od članova NVRLJP-a. Nakon rasprave je 

zaključeno kako bi se tema okruglog stola trebala razlikovati od tema godišnjih konferencija 

NVRLJP-a, koje redovito privlače sudionike iz obrazovnog sektora, a okrugli stol trebao bi 

pružiti priliku da se HKO približi i predstavi poslodavcima. Stoga je dogovoreno da će gđa 

Martinović, kao predsjednica Organizacijskog odbora okruglog stola, pripremiti koncept 

programa u suradnji s ostalim članovima Organizacijskog odbora i prezentirati ga na sljedećoj 

sjednici. Također je dogovoreno da će se na sljedeću sjednicu pozvati predstavnik MRRFEU-

a koji će prezentirati Nacionalnu razvojnu strategiju, dok će članovi NVRLJP-a uključeni u 

njezinu izradu raditi na tome da promoviraju i aktivno uključe ciljeve HKO-a. Potrebno je 

predložiti MRRFEU da uključi predstavnicu/ka NVRLJP-a u radnu skupinu za obrazovanje i 

ljudske potencijale koja je oformljena za izradu Nacionalne razvojne strategije Republike 

Hrvatske 2020.-2030. godine. 

 

Ad 8. 

Predsjednica NVRLJP-a izvijestila je o sastanku održanom na Sveučilištu u Rijeci na kojem 

je uz nju sudjelovao prof. dr. sc. Duško Pavletić, rektorica Sveučilišta prof. dr. sc. Snježana 

Prijić Samaržija, izv. prof dr. sc. Aleksandra Deluka-Tibljaš i izv. prof. dr. sc. Sanja Smojver 

Ažić. Na sastanku se izradio prvi koncept programa godišnje konferencije NVRLJP-a za 



 

 
 

2018. godinu. U raspravi o predstavljenom nacrtu programa dogovoreno je da će se točan 

termin utvrditi prema raspoloživosti ministrice znanosti i obrazovanja, a konferencija se 

planira za kraj studenog ili početak prosinca. Svi su članovi NVRLJP-a pozvani da dopune 

predložene tematske cjeline u programu ili da predlože i osmisle nove. Utvrđeno je da će se 

do 1. rujna 2018. godine primati prijedlozi za razradu koncepta programa, a u listopadu će se 

zaključiti konačni nacrt programa. Usvojen je prijedlog članova Organizacijskog odbora 

konferencije za 2018. godinu.  

 

Ad 9. 

Za sljedeću sjednicu predložene su sljedeće teme: 

 Preporuke za primjenu HKO-a u kurikularnoj reformi i razvoju strukovnog 

obrazovanja 

 Organizacija okruglog stola s predstavnicima tržišta rada 

 Organizacija godišnje konferencije NVRLJP-a za 2018. godinu 

 Predstavljanje Nacionalne razvojne strategije Republike Hrvatske 2020.-2030. 

 

Sljedeća sjednica planirana je za 20. rujna ili 5. listopada 2018. godine. 

Sjednica je završila u 15:40. 

 

 

 

Zapisnik sastavila:  Zapisnik odobrila: 

            Martina Turković  

 
prof. dr. sc. Ružica Beljo Lučić 

predsjednica Nacionalnog vijeća 
 

 

 

 

 

 

 

 


